
 
 
 
                                          PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 29.06.2012 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna iunie ,conform 
convocatorului înregistrat la nr.3104/27.06.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11. 
 Dl.preşedinte Popa Dumitru prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare 
şi care este aprobată cu unanimitate de voturi. 
            1. Proiect de hotarare cu privire la respingerea cererilor cadrelor didactice pentru 
decontarea cheltuielilor de transport aferente lunilor ianuarie,februarie, martie si aprilie; 
          Initiator : Primar; 
          Raporteaza: Niti Elena Madalina; 
            2. Revocarea HCL nr. 14/30.03.2012 cu privire la aprobarea infiintarii unui ziar local 
Cungrea Press; 
          Raporteaza: Niti Elena Madalina 
            3. Revocarea HCL nr. 17/06.04.2012 cu privire la restrictionarea circulatiei intre orele 8-
18 pe sectoarele de drumuri comunale. 
          Raporteaza: Niti Elena Madalina 
        4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se prezintă materialele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Dl.primar:Vreau să vă felicit că aţi fost aleşi consilieri locali,succes noilor veniţi 
şi vreau să vă spun că nu voi face nici un pas până nu vă voi cere părerea asupra tuturor 
problemelor ivite.Avem peste 20 de miliarde datorii până acum lăsate de fostul primar.E 
bine că nu a mai câştigat pebtru că el nu avea limite şi cine ştie unde am fi ajuns.O să-i 
cer doamnei contabil o situaţie reală şi o să vă informez în momentul în care o să am 
datele.Promit transparenţă maximă şi că voi fi un om cinstit şi drept. 
 Dl.Tudosiea:Când apar facturile să pui data pe ele. 
 Dl.Niţi:Referitor la punctul 1,dacă domnii au dreptul la îndemnizaţia de 
transport ,trebuie onorată.Nu au salarii mari şi dacă legea permite acest lucru să le dăm. 
 Cu punctul 2 să aşteptăm avizul de la IGPR şi să reluăm problema. 
 Cu privire la punctul 3 nu ar strica să avem un ziar local,cu o valoare mică şi să 
fie legal. 
 Dl.primar:Voi stopa orice risipă de bani.Avem contracte de colaborare încheiate 
fără ştirea vechiului consiliu. 
 Dl.Niţi:Cât a costat ziarul? 
 Dl.primar:un leu bucata. 
 D-na Dicu:Să se verifice şi cele 31 de ziare,dacă sunt oportune. 
 D-na Nuţu:Nu înţeleg termenul de texte lacunare. 
 Dl.Popa:Lacune are hotărârea ,nu ziarul. 
 Dl.Săndulescu:De regulă,şedinţele extraordinare sunt urgente şi nu dă voie să 
analizăm în comisii proiectele prezentate.Foarte  multe proiecte de hotărâri au fost 
respinse mandatul trecut.Activitatea consiliului local a lăsat de dorit.Acum pornim tot cu 
stângul?Vrem ca de acum înainte să avem posibilitatea să studiem aceste documente.Ne 
însuşim vina pentru că nu am avut timp să le studiem.Nu vorbim de legaliatea sau 
nelegalitatea ziaruluiTrebuie să ne afiliem de acest obiectiv dat de Instituţia Prefectului 



Jud.Olt.Sunt de acord ca acest ziar să înceteze,dar dl.primar şi sectoarele de resort să 
găsească o modalitate să înfiinţăm un ziar.Nu mergem pe ideea că ziarul acesta a fost a 
lui Săndulescu şi acum i-l dăm lui Popa.E bine să avem un ziar local ca lumea să corect 
informată cu tot ceea ce se întâmplă. 
 Referitor la restricţionarea drumurilor publice,nu ştiu dacă se va realiza acest 
lucru. 
 Pentru decontarea cheltuielilor de transport cadrelor didactice vă recomand să 
citiţi legea finanţelor publice locale.Nu ai cum să plăteşti ceva fără să ai fonduri 
prevăzute. 
 Dl.Nicolescu:Cheltuiala este prevăzută în legea învăţământului,dar când s-a 
întocmit bugetul trebuiau prevăzuţi. 
 Cu ziarul dacă există clauze şi trebuie reziliat nu am nimic împotrivă.Unde e lege 
nu e tocmeală.Dacă există surse de bani,să se facă o licitaţie şi atunci discutăm altfel. 
 Cu revocarea hotărârii de restricţionare a circulaţiei pe drumurile publice,trebuie 
suspendată hotărârea până la reglementare. 
 Dl.Popa:În mandatul trecut ştiaţi poziţia mea când vă spuneam să legaţi sacul la 
gură.E posibil ca la o analiză atentă să fim responsabili de abateri.Nu suntem dezvoltaţi 
cultural şi finaciar să –l susţinem.Aş spune ca să ne reevaluăm gândirea ,să nu ne mai 
pripim în concluzii fluide nejustificate şi hotărârile luate să fie în folosul comunităţii.M ă 
bucur că dl.primar are încredere în consiliul local,că tot ce va cheltui ne va inform şi pe 
noi.Sunt lucrări neefectuate ,lucrări care nu trebuie făcute şi fel de fel de situaţii,dar 
oamenii trebuie să înţeleagă că nu consiliul local nu vrea ,ci nu poate să onoreze 
factura,iar ei să înţeleagă prin ce trece naţiunea.Dacă nu sunt prevăzuţi în buget ,nu se 
execută.  

Cu privire la ziar am luat plasă şi aici.Acest ziar va fi întotdeauna în slujba 
cuiva.Vechiul primar l-a folosit în scop electoral,iar în viitor e posibil ca alţii să-l 
folosească în acelaşi scop.Mergeţi la Vitomireşti şi vedeţi că acolo au televiziune 
locală.Acolo totul se dă pe ecran. 
 Dl.primar:Cei mai buni mesageri sunteţi dumneavoastră. 
 Dl.Popa:Nu se mai merge cu goarna din poartă în poartă. 
 Referitor la punctul 3 ,hotărârea am luat-o pentru a proteja deterioarea 
drumului,care nu a fost realizat la standardele prevăzute.Restricţionare totală nu se poate. 
 Se supun la vot cele trei puncte de pe ordinea de zi. 
 1-9 voturi pentru,2 consilieri nu votează. 
 2.-9 voturi pentru,2 abţineri:dl.Niţi şi d-na Nuţu 
 3-11 voturi pentru 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                         Preşedinte,                                            Secretar, 
                    Dumitru POPA                                 Gabriela ANDRONIE 


